
 
Aan: de leden van de gemeenteraad van de gemeente Bladel 
 
Van: de besturen van: 

- Handbalvereniging Saturnus, Bladel 
- Korfbalvereniging Bladella 
- Volleybalclub Bladel 
- Voetbal Vereniging Bladella 

 
Datum:  31 januari 2025 
 
Betreft:  Raadsvoorstel R25.001 Principeakkoord kantine VV Bladella 
 
 
Beste gemeenteraadsleden van de gemeente Bladel, 
 
Op de agenda van de commissie Inwoners van 4 februari a.s. staat het raadsvoorstel R25.001 
Principeakkoord kantine VV Bladella. Op 20 februari a.s. zal de gemeenteraad over dit voorstel een 
besluit nemen. 
 
Zoals in de inleiding van het raadsvoorstel te lezen is, komt op de begane grond een nieuwe 
kleedaccommodatie voor de handbal,- korfbal- en volleybalvereniging. Op de eerste verdieping komt 
de nieuwe gezamenlijke kantine en dakterras met uitzicht over het sportpark. De nieuwe 
gezamenlijke kantine wordt de thuisbasis van KV Bladella, HV Saturnus, VC Bladel en VV Bladella. De 
gemeenteraad besloot al eerder om € 3.019.000 beschikbaar te stellen voor het verenigingsgebouw, 
waarvan € 1.307.000 ter voorfinanciering van de gezamenlijke kantine. 
Vlak voor kerst 2024 is het voorlopig ontwerp van het verenigingsgebouw definitief geworden. 
Het voorlopig ontwerp is als bijlage bij het raadsvoorstel gevoegd. 
 
Zoals de inleiding verder aangeeft, gaat VV Bladella de gezamenlijke kantine exploiteren. Om de 
gezamenlijke kantine mogelijk te maken, moet de huidige voetbalkantine verdwijnen. In het 
raadsvoorstel van maart 2024 is aangegeven dat gedacht wordt aan een constructie waarbij de 
gemeente de bouwkosten van de gezamenlijke kantine voorfinanciert en Bladella deze kosten dekt 
vanuit de verkoop van de voetbalkantine aan de gemeente en de exploitatie van de gezamenlijke 
kantine. Op 28 november werden partijen het eens over een packagedeal/principeakkoord. Ook dit 
principeakkoord is als bijlage bij het raadsvoorstel gevoegd. 
 
Namens alle vier de verengingen hechten wij er aan de gemeenteraad mee te geven, dat de plannen 
zoals ze er nu liggen de volledige instemming hebben van de besturen van de verenigingen. We zijn 
ook zeer tevreden over het gelopen proces en de stevige, maar tegelijk constructieve gesprekken die 
hebben plaatsgevonden met de gemeente. 
 
Vanuit de handbal,- korfbal- en volleybalvereniging willen we aangeven, dat de realisatie van een 
nieuwe kleedaccommodatie echt zeer urgent en noodzakelijk is. We doen dan ook een beroep op de 
gemeenteraad van Bladel om met de voorliggende plannen akkoord te gaan, zodat voortvarend van 
start gegaan kan worden met de (verdere voorbereidingen op de) bouw. 
 
Vanuit het bestuur van VV Bladella willen we aangeven, dat – om te komen tot het voorliggende 
principeakkoord over het kantinegedeelte – beide partijen water bij de wijn hebben gedaan om 
realisatie van het plan zoals dat er nu ligt, mogelijk te maken.  
 
 



Er moet nog wel een voorbehoud gemaakt worden, omdat de diverse Algemene Ledenvergaderingen 
nog akkoord moeten geven op de plannen i.v.m. de financiële consequenties die het plan voor de 
diverse verenigingen heeft. 
De focus ligt bij ons allen op de realisatie van een mooi, toekomstbestendig, multifunctioneel 
sportpark. En dat betekent maatwerk.  
 
Wij wensen de gemeenteraad veel wijsheid en succes bij de bespreking en uiteindelijke 
besluitvorming over het voorliggende plan.  
 
 
Namens het bestuur van Handbalvereniging Saturnus, Bladel 
Marko Boon, voorzitter 
 
Namens het bestuur van Korfbalvereniging Bladella 
Monique Soetens, voorzitter 
 
Namens het bestuur van Volleybalclub Bladel 
Marc van der Velden, voorzitter 
 
Namens het bestuur van Voetbal Vereniging Bladella 
Wim Ploeg, voorzitter 


